
LUCIJA TOPOLOVEC:  

- Poštovani predsjedniče, poštovani gradonačelniče, zamjenice i zamjeniče i svi kolege, 

dobro vam jutro želim!   

Ja nikad nisam bila na ni jednom prosvjedu moram priznati vašem pogotovo ali nekako 

sam si sumirala neke parole koje bi sada bile vjerojatno aktualne na tim vašim plakatima. A to 

je da pisalo bi "Ne želimo doktorande!" Na drugom bi pisalo "Starije ne poštujemo i pred 

penziju ih otpuštamo" a treća bi bila koja mene najviše bode "Mladi ne školujte se i idite iz 

Republike Hrvatske".  

Sad mene zanima zapravo i ono što je glavno pitanje zašto su podaci i dopisi koje ste 

poslali sindikatima toliko klasificirani, tajni i pod valom intrige, a oni se igraju s ljudskim 

životima i prouzročuju već sad traume mnogih ljudi jer žive u strahu? A očito nisu toliko tajni 

ako je jučer i Večernji list a i Jutarnji list i onda brojni portali su preuzeli te informacije koja se 

imena nalaze na tim popisima, zašto se nalaze. Eto samo me to zanima.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupnice.  

Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević. Izvolite.   

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zastupnice Topolovec, ne znam šta ste mislili s tim transparentima. Da, vi vjerojatno 

niste bili na prosvjedima koje sam ja organizirao, možda ste bili s druge strane. Međutim ako 

ste s tim transparentima aludirali na to da se povećao iznos za stipendije u ovoj vlasti u odnosu 

na prošlu, da se povećao i broj stipendista, ukupni iznos novca se isto povećao onda ne znam 

doista šta ste aludirali s tim transparentima.  

Ako govorimo o Zagrebačkom holdingu ja znam da u vašoj stranci nešto što se zove 

zakon nije nešto što je jako bitno ali moramo postupati u skladu sa zakonom. A u skladu sa 

zakonom popis radnika sa svim osobnim podacima koji su višak je nešto što je zaštićeno GDPR-

om i ne smije se iznositi u javnosti. To što su neki mediji to objavili, to što su neki to sindikati 

dali medijima da se to objavi njima na dušu, ali mi se moramo držat zakona.  

Ja kažem, znam da vašoj stranci je to, nije baš bitna stvar, zakon tek tako postoji ali mi 

se moramo držat zakona. Tako da naučite onda, evo molim vas, kako se proglašava višak, kako 

se o tome informira radnike. Znači radnici su informirani od strane, nisu to saznali iz medija jer 

ne bi trebali to saznat iz medija nego se ih cijelo vrijeme informira od strane svojih nadređenih 

međutim popis sam s osobnim podacima je zaštićen GDPR-om i cijeli zakon i cijeli proces je 

reguliran prema zakonu. I sindikati isto tvrde da ga radimo po zakonu. Tako da evo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo Gradonačelniče.  

Zastupnica je zatražila dodatno objašnjenje. Izvolite zastupnice.  

 

LUCIJA TOPOLOVEC:  

- Jako dobro znam što je GDPR al' niste me dobro slušali. Ja nisam pitala za taj popis 

nego za onaj dopis i one materijale koje su dobili sve sindikati, dakle onu hrpu papira još s 

obrazloženjima kojekakvim.  

A što se tiče stipendija čestitam vam, povećali ste stipendije za učenike al' zaboravili ste 

na studente.  

Al' ono što je zanimljivo zapravo iz svega ovoga je da svi jako dobro znamo zašto su ta 

imena izašla i što želite  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  



s tim imenima postići, da se želite riješiti proizvoda Milana Bandića ali Gradonačelniče, 

vi ste najveći proizvod njegov.  

 

……(Žamor)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Molim, molim mir i tišinu u dvorani.  

Želi li Gradonačelnik dati dodatno objašnjenje?  

 

UPADICA iz klupe: - Da.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Želi. Gradonačelnik Tomislav Tomašević, izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dobro, trebat će vam još vježbanja za neke efektne nastupe u Skupštini ali što se tiče, 

ne znam uopće o čemu govorite kad kažete da nismo povećali stipendije za studente. Naravno 

da jesmo.  

 

UPADICA iz klupe: - Doktorandima ste ukinuli.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ne, ne, ne, pustite. Rekla je za studente. Znači ono, povećali smo…  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Ma dobro, dobro. Vi ste došli sad, šta probudili ste se i došli ste kasnije pa sad odmah 

upadate u riječ? Polako! Znači bilo je   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Ajmo bez upadica, idemo na temu Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- bilo je sve normalno dok niste došli.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Dakle stipendije.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači stipendije za studente su povećane, stipendije za studente su povećane.  

Procedura utvrđivanja viška u Zagrebačkom holdingu se radi apsolutno po zakonu što 

su danas i dio sindikata isto potvrdio u medijima javno. Koji samo kažu, već i sami sindikati 

kažu da apsolutno većinu tih zaposlenika koji su utvrđeni kao višak i oni se s time slaže. Za 

većinu, mislim da su rekli 80% što mislim da je ja bih rek'o ipak i uspjeh tog dijaloga s 

sindikatima i to je to. Znači Zagrebački holding je na rubu, na rubu održivosti sa stotinama 

milijuna kuna akumuliranih gubitaka godišnje i u tom smislu treba ga hitno, hitno stabilizirati i 

radimo ono što moramo raditi. I omjer radnika u administraciji u odnosu na broj operativnih 

radnika je neodrživ, neodrživ, ne postoji u ni jednom sličnom komunalnom poduzeću u 

Hrvatskoj. I u tom smislu nudimo isto tako onim radnicima koji su, čiji je broj na određenim 

radnim mjestima utvrđen kao višak nudimo im isto tako poslove na operativnim radnim 

mjestima kojih fali radnika u Zagrebačkom holdingu. Neki će to prihvatit, neki neće, neki će 

uzet sami otpremnine, neki će preskočiti tu listu i sami uzet otpremnine jer žele otići i na kraju 



ćemo ono što smo i najavili postići kako bi stabilizirali Zagrebački holding kako bi ga dalje 

mogli razvijat.  

 


